
COMLNA HARMAN, JUDETUL BRASOV
CONSILIUL LOCAL I{ARMAN
Consilier local: MATEI FILOFTEIA
e-mail : mate ifelic ra64 @y ahoo. com
telefon: 0723652257

r.}FEffE-.fiAR MI\f{ 8

RAPORT DE ACTIVITAfE
perioada ianuarie-decernbr ie 2023

In temeiul Art.225, alin.2 din CodulAministrativ, dspozitii privind obligatiile de informare
pentru alesii locali, fiecare consilier local, precum siviceprimaru[, sunt obligati saprezinte un rapoft
annual de activitate, care este facut public prin grija secretaruluigeneralal Jnitatii/subdiviziunii
ad m i n i strativ-teritoriale.

I. Activitatea desfusurata in cselrul seclintelor de Consiliu Locctl

Ca in fiecare an al rnandatului meu, nu anr votat toate proiectele propuse pe ordinea de zipentru
caam afirmat mereu ca nu voivotaacele proiecte lipsite devliune, u.rifirund sidocumentandu-ma
minutios cu privire la fiecare PH si implicatiile legale ce vin lapachet cu acesta. Aleg sa nu votez
propuneri ce nu sunt in inter.esul cetatenilor.

Nu am votat nici un proiect de hotarare carevizau aprobarea unor documentatii aferente
proiectu lui de hotarare privind reabilitarea seclir-rlLri prirnariel prin PNRR, proiect pe care nu l-am votat
datorita 1?Lptului ca efortul bugetar de cofinantare era extrem d. ra.. iar prioritatile comunei Harman
sunt alteler si sunt multe. Deasemenea nu all votat rectificariale bugetuluiactivitatilor finantatedin
venituri proprii ale comunei Harman, aprobarea inlesnirilor la plataconstand in esalonariale
obligatiilor restante datorate bugetLrlui local, sau scutiride la plata a majorarilor de intarziere aferente
obligatiilor fiscale. Nu am fost de acord cu modificarea organigramei sistatului de functii pentru
aparatulde specialitate al Primarului si nici cLr modificarea grileide salarizarcpentru aparatulde
specialitate al Primarului sia Cabinetului Prinrarului, mentionand ca sunt angiiatiai primariei care ar
merita poate chiar dublate salariile, dar sunt altiicare nu le merita nicipe..t. p..u.. l. primesc. Am
votat impotriva adoptarii unor acte aditionale la contractul de delegae de gestiune incheiat intre A.D.L
Intersal si Hidro-Sal Com SRL. An amendat faptul ca la adoptarea bugetu-lui au fost consilieri care in
sedintele de comisie au votat amendamentele acluse cle USR si in sedinta de plen, au votat impotriva,
astfel ca nici in acest an nu am re usit sa iintroducern Trusoul nou nascutului, ja Harman. Un alt
amendament adus la proiectul bugetLrlui local a fost organizarea unui eveniment cultural in satul podu
oltului, "sufletul Traditiilor", annual, la data la care se salbatoreste

Ar:n insistat catoate sedintele sa fie transmise live siam criticat transmisiile in care problemele
tehnice au facut ca acestea sa nu fie cu adevarat publice. Am anuntat in online sedintele cu ordinea de
zi aferenta si am insistat ca primaria sa ir;i ueeze pagina oficiala de Facebook. Aceasta a fost intr-un
tarziu creata dar si in prezent este saraca in informatii.

Ann incura.jat in permanenta participarea cetatenilor la sedintele Consiliului Local si
deasemenea am comunicat cu acestia prerluand problemele si aducandu-le in discutie la punctul Diverse
alordinii de zi.



V{-am preocupat in continuare cle eficientizareatransportuluipublic metropolitan prezentand
argumente si analize si aturrci cand s-a luat decizia infiintariiunei comisii de transport m-am
autopropus ca ntembru, dar majoritatea PNL-PMP formata in jurul primarului u uotat impotriva,
neluindu-se in seama toata irnplicarea rnea in rezolvarea acesteip.obl.-.. Am insistat in permanenta
pentruschirnbareaautobuzelorvechi cuunelenoi,euro6,darsolicitareadinparteaprimariei aintarziat
nepermis de nrult aducandu-se argumente nepertinente, astfel ca doar de la I .10.2023 am intrat in
posesia lor' Cetatenii au semnalat pe toala perioada verii disconfortul suportat in timpul verii.

Am semnalat posibilitatea depunerii unuiproiect de finantare pe componenta 15 din pNRR
pentru achizitionarea tablelor inteligente pentru sioala siposibilitatea urlor dotari de clase.

Arm solicitat Raporlrrl Curtii de Conturi intocrnit in urma aLrditului efectuat in primaria Harmansipentru ca domnulprirnar.nu a vrut sa nri-lpuua la d
Bucuresti de unde l-anr primit in scurt tirnp. Am aflat
rezovarea acestora, constatand ca multe dintre solicita
acele masuri irnpuse. In tirnpLrl anului arn cerut detalii
prelungiroa termenelor de imprementare. 
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Am solicitat prezenta in sedirrtele consiliului local a reprezentantilor diverselor institutii pentruinformatii suplimentare privind diverse r1ecizii.
Am sustinut iesirea UAT Harman din asocierea cur DMPA Codlea si incheierea unui contract cucare for Dogs, inilor fara stapan este o problema pentru comuna noastra,

asocierea cu D mai rrult decat atat,risipirea banuluipublic. Am prezentat
in acest sens o ru perioada 201g_202j.

Arn am cces in birourile primarieii, mentionand ca interdictia
afost impusa in tirnpul pandemiei si la aoest moment nu isi gaseste justificarea, fiind o lipsa de respect
la adresa cetateanului. Majoritatea consilierilor locali u, ,.rpin, ridicarea interdictiei.

2. Propuneri PHCL

Arn initiat cateva proiecte de: hotarare. Unele, din considerente politice, nu au fost
supuse dezbaterripublice si votuluii in Consiliul Local.. Mentione z aiiiproiectul initiat
de grupul consilierilor locali USR privind casarea autovehiculelor uzare,proiect finantat
in proportie de 80% de catre Ministerul Mediului, Apelor si padurilor.

Doua proiecte de hotarare importante pentru comunitate si care nu au Trecut
datorita voturilor impotriva sau abtinerilor exprirnate de majoritateaformata in jurul
primarului, au fost "Trusoul noLl-nascutului" ii "Infiint area,Organizarea,Inzestrarea cu
spatii a Claminului Cultural Harmat! precum si aprobarea Regulamentului de Organizare
si Functirtnare al Caminului Culturill Harman',.

Proiect de hotarare care a de',uenit HCL, a fost acela"privind aprobaea unor
reglemenlari juridice si tehnice cu privire la infrastructura stradala cuprinsa in
documentatia de urbanism".

3. Audiente cu cetoteniitinstitutii

Am organizat audiente cu cetatenji in cele doua parcuri din I-Iarman. Din pacate in podu oltuluinu m-alrl mai intalnit cu cetatenii dar am comunicat in permanenta cu un grup de cetateni implicati in



viata comunitatii, care participa frecvent la seclintele consiliului Local.
Am fbst in audienta la vicpresedintele Consiliului Judetean Brasov pentru a iilfla amanunte

despre subiecte care intra in atributiunile CJ, dar care au importanta majora p.nt--4"*""ii""r**i
noastre.

4. Actiuni in rrniln
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Anr semnalat depozitaile de deseuri solicitand a se lua legatura cu sEGA dqoarece vorbirn si cle
emenea am selnna
i, pe pasunea u*i ln

Mediu care a luat a

deseurilor.
consider ca fermierii si producatorii locali trebuie sprijiniti in activitatea lor,lnu ilcurajatipentru comiterea unor astfel de fapte cu irnpact grav (devieiea cursului raului olt cafre rnalul pe caresunt consfruite case).

Preocuparea mea rarnane comunicarea cu cetat nii, stabilirea prioritatilor si
rezolvarea acestora.

Cu respect,

Cons r Local

ipnplicarea in
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